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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Nem tartja aránytalannak a parlagfűvel erősen szennyezett és a közérdekű védekezéssel
érintett területek nagysága közötti különbséget?" címmel a Házszabály 91 . § (1) és (2)
bekezdése alapján kérdést kívánok benyújtani Gráf József földművelésügyi és vidékfejlesztési
miniszterhez . Kérdésemre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

„Milyen hatékonysággal vonják be a legmodernebb technikákat a parlagfű elleni
védekezésbe? című írásbeli kérdésemre adott válaszában Ön a következőkről tájékoztatott a
közérdekű védekezéssel érintett terültekkel kapcsolatban : „Az elmúlt két évben a három
intézmény együttműködésével, a veszélyeztetettségi térkép adatainak és a terepi munka
tapasztalatainak egybevetésével 9.600 esetben, 16.600 hektáron lehetett végrehajtani a
közérdekű védekezést. "

A parlagfűvel erősen szennyezett területek nagysága Magyarországon mintegy 700 000
hektár .

Tisztelt Miniszter Úr!

Nem tartja aránytalannak a parlagfűvel erősen szennyezett és a közérdekű védekezéssel
érintett területek nagysága közötti különbséget?

Vajon a többi 683 400 hektáron a törvényi határidőben vagy felszólításra a terület használója
mindig elvégzi a parlagfű-mentesítést?

Mit kíván tenni, annak érdekében, hogy - az egyre szűkülő költségvetési források ellenére -
jelentősen csökkenjen a fertőzött területek nagysága?

Várom Miniszter úr válaszát!
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